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PROTOKÓŁ  
z obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Sorkwity 

z dnia  25 kwietnia 2022r. 
 

Nagranie z XXXIX sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl  
 
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.1130 
Obecnych radnych 14 
Podjęto uchwały od  Nr XXXIX/284/2022 do Nr XXXIX/287/2022                                                         
 

Porządek posiedzenia. 
Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  otworzyła XXXIX sesję Rady Gminy Sorkwity.                        
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 14 radnych. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy                                           
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przywitała Pana Wójta, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik. 
 
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII  sesji.  
4. Przygotowanie Gminy Sorkwity do sezonu turystycznego oraz stan bezpieczeństwa i porządku publicznego i 

p.poż. w Gminie Sorkwity. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2022r. uchwalonego uchwałą Nr XXXV/251/2021 z dnia 23 grudnia 
2021r.  

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów miejscowości Kozłowo, 
gmina Sorkwity.  

c) rozpatrzenia petycji. 
  6. Interpelacje i wnioski radnych. 
  7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

8. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami. 
9. Sprawy różne. 

  10. Zamknięcie sesji.  
Wniosków o zmianę nie zgłoszono. Porządek został nie zmieniony.  
 
Dot. pkt. 3   Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji  
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu.  Poinformowała, że protokół jest 
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się  na stronie BIP Gminy Sorkwity.                                    
 
Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu  z ostatniej sesji. 
 
 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 14 radnych; 
                  „za” – 14 radnych. 
         „przeciw” – 0  radnych 
„wstrzymał się „- 0  radnych 
„nie oddanych” – 0  radnych 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
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Dot.pkt. 4. Przygotowanie Gminy Sorkwity do sezonu turystycznego oraz stan bezpieczeństwa i porządku 
publicznego i p.poż. w Gminie Sorkwity-  w załączeniu do protokołu.  
 
 W tym punkcie poruszono także temat dróg powiatowych na terenie gminy Sorkwity radni zgłosili swoje uwagi: 
 
M.Gałązka- zgłosiła potrzebę naprawy drogi od DK 16 do Grabowa oraz usunięcie suchych topól. 
M.Plichta-  zgłosiła potrzebę wycinki i uporządkowanie poboczy na drodze Młynik -Stama. 
Wójt J.Maciejewski – zapytał o cząstkowe naprawy dróg oraz stan realizacji wspólnej inwestycji naprawy drogi 
Rozogi-Rybno. 
S.Ochnik- zgłosił nieskończona inwestycję budowy chodnika w Burszewie.  
Z.Duda – zapytał o dalsze plany naprawy drugiego odcinka drogi Rozogi -Rybno. Potrzebę poprawy chodnika w 
kierunku Kozowa oraz budowę chodnika przy drodze powiatowej w stronę Rozóg przy zejściu do pałacu w Rybnie.  
 
Dyrektor PZD  udzielił odpowiedzi na pytania. Całość wypowiedzi dostępna jest pod adresem:  
Portal | XXXIX Sesja Rady Gminy Sorkwity z napisami    
 
Dot pkt 6 -podjęcie uchwał w sprawie  
 
 
5a- zmiany budżetu… 
 
Skarbnik Anna Łuciuk-  poinformowała o zmianach w budżecie , który będzie przedstawił się następująco: 

  

Budżet Gminy po zmianach wynosi  -  dochody  - 27.768.872,12 zł    w tym: dochody bieżące  - 22.717.082,12   
dochody majątkowe   -  5.051.790,00 zł    - wydatki -  28.486.192,12 zł w tym : wydatki bieżące  -23.078.717,12 zł  
wydatki majątkowe  -    5.407.475,00 zł 

Deficyt  gminy w wysokości 717.320,00 zł zostanie pokryty przychodami z : wolnych środków jako nadwyżki wolnych 
środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 
finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w 
kwocie 600.000,00 zł ,wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 
wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 117.320,00 zł . 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych 
                 „za” - 14 radnych 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
 „nie oddanych” –0  radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
5b- udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Mrągowskiego. 

Powiat Mrągowski realizuje zadanie pn. „ Przebudowa drogi powiatowej nr 1636N, odcinek drogi Rozogi – Rybno                     
w km od 0+000 do 1+400” , całkowity koszt inwestycji wynosi 1 605 443,07 zł, z czego dofinansowanie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg wynosi 975 443,07 zł , a wkład własny Powiatu Mrągowskiego stanowi kwotę  630 000,00zł. 
Powiat Mrągowski wystąpił do Gminy Sorkwity z wnioskiem o sfinansowanie wkładu własnego w 50%. W budżecie 
Gminy Sorkwity na 2022r. wyodrębniono środki na powyższe zadanie, a biorąc pod uwagę fakt , iż inwestycja 
realizowana będzie na terenie Gminy Sorkwity  i będzie służyć w przyszłości  przede wszystkim mieszkańcom naszej 
gminy, zasadne jest udzielenie pomocy finansowej na jego budowę.  

 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
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komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych; 
                 „za” - 14 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
5c- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów miejscowości Kozłowo, gmina 
Sorkwity.  
 
Maria Rolczyńska poinformowała ,że  Podstawą prawną sporządzenia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentów miejscowości Kozłowo, gmina Sorkwity jest art. 15 ust 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Procedura planistyczna sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miejscowości Kozłowo - zwanego dalej „planem”, stanowiącego zmianę 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Kozłowo, gmina Sorkwity uchwalonego uchwałą 
Nr XL/289/2018 Rady Gminy Sorkwity z dnia 27 czerwca 2018 r, podjęta została na podstawie uchwały Nr 
XVII/120/2020 Rady Gminy Sorkwity z dnia 14 maja 2020 r. zmienionej uchwałą Nr XXIII/163/2020 Rady Gminy 
Sorkwity z dnia 30 listopada 2020 r. 

Plan obejmuje fragmenty terenu wsi Kozłowo w granicach zgodnych z uchwałami w/w  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów 
miejscowości Kozłowo oraz zgodnych z oznaczeniami na rysunku planu. Planem objęte są dwa fragmenty wsi 
Kozłowo: pierwszy – to teren byłej szkoły, drugi to działka dotychczas użytkowana rolniczo położona w obrębie 
zabudowy wsi. Potrzeba objęcia planem terenu byłej szkoły wynika ze zmiany sposobu użytkowania działki  
i budynku – z usługowego przeznaczonego na szkolnictwo na mieszkalno-usługowy oraz wykreślenia obiektu z 
Gminnej Ewidencji Zabytków. Potrzeba objęcia planem drugiego terenu wynika z wniosku właściciela 
zamierzającego przeznaczyć przedmiotowy teren na działkę budowlaną. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych; 
                 „za” - 14 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
5d- rozpatrzenia petycji 
 
W dniu 08.03.2022 roku do rady Gminy Sorkwity wpłynęła petycja Cechu Zdunów Polskich  w sprawie naprawy 
programów ochrony powietrza.  Ustawa z dna 11 lipca 2014r. o petycjach określa zasady składania i rozpatrywania 
petycji oraz sposób postępowania organów w sprawach dotyczących petycji. W świetle art.2 ust.1 w/w ustawy, petycja 
może być złożona przez osobę fizyczną, osobę prawną, jednostkę organizacyjną niebędącą osobą prawną lub grupę tych 
podmiotów, zwaną dalej „podmiotem wnoszącym petycję”, do organu władzy publicznej, a także do organizacji lub 
instytucji społecznej w związku z wykonywanymi przez nią zadaniami zleconymi z zakresu administracji publicznej, 
natomiast zgodnie z zapisem art.4 ust 4 petycja składana w formie pisemnej powinna być podpisana przez podmiot 
wnoszący petycję, a jeżeli  podmiotem wnoszącym petycje nie jest osoba fizyczna lub gdy petycję wnosi grupa 
podmiotów-przez osobę reprezentującą podmiot wnoszący petycję.  W dniu 14.03.2022r. Przewodnicząca Rady Gminy 
wezwała wnoszącego petycję do uzupełnienia braków formalnych w złożonej petycji w zakresie podpisania petycji 
przez osobę reprezentującą podmiot składający petycję zgodnie z art. 4 ust.4 . Składający  petycję nie uzupełnił braków 
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formalnych w wymaganym terminie 14 dni, zatem  zgodnie z treścią art. 7 ust. 2 petycję niespełniającą wymogów, 
pozostawia się bez rozpatrzenia.  
    W świetle powyższego Rada Gminy Sorkwity postanawia o pozostawieniu petycji bez rozpatrzenia. 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych; 
                 „za” - 13radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 1 radny 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 Dot.pkt.6.   Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Z.Duda zapytał jakie sa plany na budynek internatu w Rybnie? 
M.Gałązka- zapytała co od ostatniej rozmowy o internacie zostało zrobione, jakie decyzje podjęte? 
 
Ad.7 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje  
 
Radny Powiatowy B. Kossakowski- udzielił informacji na temat budynku internatu, że sprawa została zgłoszona do 
ani Starosty , która żadnych działań w tym kierunku nie podjęła.  
 
Zgłoszono wniosek aby na sesje  w maju zaprosić Panią Starostę.  
 
 
Dot.pkt .8 Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami 
 
Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 14  zarządzeń i przygotowano 4  projekty  
uchwał 
 
Kolejno Wójt uczestniczył w: 
31.03  telekonferencji z wojewodą w sprawie Ukrainy 
05.04 naradzie z Dyrektorami szkół z terenu gminy  
06.04  konferencji on-line w sprawie rozbudowy sieci ostatnia mila 
11-12.04 kongresie europejskim w mikołajkach 
14.04 podpisaniu umów w Urzędzie Marszałkowskim 
5.05 końcowym odbiorze przedszkola w Warpunach 
20.04 uroczystościach przekazania samochodów dla OSP Kętrzyn i Mrągowo  
21.04 podpisaniu umów z klubami sportowymi Fala Warpuny i Start Kozłowo. 
22.04 akcji zalesiania przy szkole podstawowej w Sorkwitach 
24.04 otwarciu sezonu motocyklowego w Burszewie 
 
 
Dot.pkt 9 Sprawy różne 
 
Radnay Powitu Antoni Karaś przedstawił sytuacje szpitala w Mrągowie.  
 
Radny Z.Duda poprosił o załatanie dziur na ulicy Ogrodowej i Kwiatowej w Rybnie. Zaplanował wyjazd w tren 
komisji Rolnictwa- data do ustalenia.  
 
Radny M. Zembowski – zgłosił zbita szybę w tablicy ogłoszeń w Jełmuniu. 
Radna B.Wiszniewska- zapytała o przeglądy pomostów m.in. w Starym Gielądzie.  
 Sołtys Rybno A. Bloch – zgłosił potrzebę zakupu tabliczek z oznaczeniami numerów i nazw po zmianach 
miejscowości , potrzebę postawienia TOI TOI na placu zabaw w Rybnie zapytał o możliwość  negocjacji ceny za 
szczepienie psów.  
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Dot.pkt.10  Zamknięcie sesji  
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  zamykam XXXIX Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
 
 
 
 Protokół sporządziła:                                                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy              
Magdalena Krawczyk                                                                                                                        Mariola Plichta 


